


Vážení spoluobčané, po měsíci Vás všechny srdečně zdravím a budu Vás 
informovat o práci radnice. Bezesporu nejdůležitější událostí, která se dotkne 
života mnoha z Vás je připravovaná privatizace bytového fondu města a o té 
budu ve svém příspěvku informovat. 
Počátkem letošního roku začaly první konkrétní práce na přípravě privatizačního 
procesu bytového fondu. Provedli jsme několik návštěv měst, kde již mají tento 
proces dávno za sebou, konzultovali celou problematiku s odborníky a to vše 
s jediným cílem – vyvarovat se chyb, které udělali již jiní. Výsledkem toho bylo, 
že jsme se rozhodli navrhnout způsob prodeje celých domů a ne jednotlivých 
bytů. S metodou prodeje jednotlivých bytů jsou velice špatné zkušenosti, protože 
stačí, aby jediný nájemce byt nekoupil a dokončení privatizace domu je na léta 
zablokované. To pak přináší veliké problémy městu i samotným vlastníkům 
jednotlivých bytů. Dům patří městu, které z něho nemá prakticky žádný příjem a 
byty patří soukromým osobám. Zde jsou problémy vždy, když někdo něco 
potřebuje, protože vždy musí dojít k dohodě, která ze zkušenosti jiných nebývá 
vždy jednoduchá. Proto jsme se přiklonili k té právně „čistější“ metodě a tou je 
prodej vždy celých domů. Proběhlo pracovní jednání všech zastupitelů města a 
zde došlo k dohodě o úpravách připravovaného plánu a k dohodě termínu jednání 
Zastupitelstva města, na kterém by měl být celý proces odsouhlasen a spuštěn. 
Toto jednání proběhlo dne 5. května v Lidovém domě za hojné účasti občanů. 
Byly zde projednány a schváleny tři základní materiály. Prvním jsou Zásady 
prodeje bytových domů, druhým je Seznam domů navržených k úplatnému 
převodu a třetím je Způsob stanovení kupní ceny nemovitostí. Nyní Vás 
seznámím detailněji s jednotlivými materiály. Základním principem Zásad 
prodeje bytových domů je pravidlo prodeje vždy celé nemovitosti, včetně 
příslušného pozemku. Tam, kde se jedná o dům volně stojící na veřejně 
přístupném místě, např. sídliště, je prodáván pozemek vždy pouze pod domem. 
Tam, kde dům má svůj uzavřený dvůr, či zahradu, je tento pozemek navrhován 
také k prodeji. Prodej domů bude probíhat ve dvou etapách. V první etapě jsou 
upřednostněni nájemníci. Byl stanoven termín 30. června letošního roku, do 
kterého mohou zájemci z řad nájemníků projevit písemně zájem o koupi 
nabízeného domu. Všichni nájemci, kterých se tento proces týká, budou 
v nejbližších dnech informováni osobním dopisem.  Vždy však bude nutné, 
pokud bude více kupujících jednoho domu, aby všichni byli dohodnuti v jakých 
podílech budou dům kupovat. Záleží jen na dohodě budoucích kupujících, zda 
podíly na nemovitosti budou rovnoměrné, nebo zda bude mít někdo větší či 
menší díl. V případě více kupujících doporučujeme uzavřít dohodu mezi novými 
vlastníky o budoucím uspořádání, která bude přesně vymezovat jakou část 
nemovitosti konkrétní vlastník užívá a také, že s ní má právo nakládat. V případě, 
že bude jen jeden kupující z řad nájemců, je zde stanoveno předkupní právo 
prodávajícího na dobu pěti let s cílem omezit spekulativní nákup nemovitosti. 
Projevit zájem o koupi bytových domů mohou ti nájemci, kteří mají ke dni 
5.5.2008 platnou nájemní smlouvu a nebyla jim dána k tomuto datu výpověď 
z bytu. Dále nesmí zájemce o koupi být dlužníkem města. Po stanoveném datu, 
kdy bude zřejmé kolik domů bude prodáno v první etapě s předností nájemcům, 
budou domy rozděleny do skupin a jejich prodeje budou řešeny v různých 
časových etapách.  Toto opatření má pouze technický charakter, protože není 
možné realizovat například dvacet prodejů nemovitostí najednou. O jednotlivých 
termínech budou kupující řádně informováni. Bude se také zohledňovat potřebný 
čas na zajištění financování úvěrem. V tomto časovém úseku budou konány 
osobní schůzky s budoucími kupujícími a město také nabízí zajištění kompletní 
právní pomoci kupujícím prostřednictvím smluvní advokátní kanceláře města, 
kterou je Advokátní kancelář JUDr. Pavla Marečka. Po přípravě, podepsání kupní 
smlouvy a zaplacení celé kupní ceny prodávaného domu celý proces končí. 
Domy, které nekoupí zájemci z řad nájemců, půjdou do druhé etapy 
privatizačního procesu. Zde bude stanoven seznam nemovitostí a vypsána soutěž 
pro zájemce tyto domy koupit a řádně je provozovat. Přihlásit se mohou fyzické 
či právnické osoby, u kterých bude individuálně hodnocena jejich serióznost, 
solventnost, působení v provozování bytů a nemovitostí. Toto posuzování bude 

vedeno s jediným hlavním cílem, aby bytové domy nepřišly do rukou osob 
chtějícím pouze vydělat, ale aby domy byly řádně provozovány a spravovány. Na 
jednání Zastupitelstva města dne 5.5. byly také vzneseny návrhy a připomínky 
k možnosti založení bytového družstva nájemci a následné možnosti koupě domu 
tímto družstvem. Já osobně si myslím, že v této druhé etapě by byl tento způsob 
prodeje možný a takovýto dům nebo domy by nešly do volné soutěže, ale byly by 
prodány, pokud by s tím nájemci bytů souhlasili, vzniklému bytovému družstvu. 
Vzhledem k tomu, že je to zcela konkrétní požadavek, budeme s tímto dále 
pracovat a myslím si, že by nemělo nic bránit tomu, zapracovat tento způsob 
prodeje do pravidel druhé etapy prodeje. Toto je možné, protože druhá etapa 
prodeje bude projednávána opět na zvláštním jednání Zastupitelstva města. Zde je 
však nutné mít se na pozoru, kdo budou zakládající vlastníci nově vzniklého 
družstva, aby zde nedošlo ke zneužití nájemců bytů jako prostředku k výhodné 
koupi bytového domu. Ale to je ostatně nutné ve všech případech prodeje 
bytového domu. Dále byl schválen Seznam domů navržených k úplatnému 
prodeji, který má šedesát položek a jsou to tyto domy : Bezručova 30 – 907235,-
Kč, Ruská 64 – 843886,-Kč, Ruská 69 – 807147,-Kč, Ruská 72 – 1054449,-Kč, 
Černigovského 97 – 868707,-Kč, Zahradní 162 – 730137,-Kč, Tovární 241 – 
723269,-Kč, Koněvova 242 – 1047940,-Kč, Zahradní 244 – 693688,-Kč, Tovární 
245 – 594468,-Kč, Krušnohorská 247 – 1050503,-Kč, Zahradní 321 – 730543,-
Kč, Ruská 352 – 1087244,-Kč, U Hřiště 375 – 648817,-Kč, U Hřiště 376 – 
676373,-Kč, Ruská 419 – 797946,-Kč, Ruská 420 – 1149162,-Kč, Ruská 436 – 
415066,-Kč, Ruská 437 – 415071,-Kč, Ruská 438 – 975785,-Kč, Ruská 439 – 
1017915,-Kč, Ruská 456 – 725542,-Kč, Ruská 486 – 1379844,- Kč, Ruská 487 – 
2798052,-Kč, Důl Bedřich 488 – 775238,-Kč, Tovární 512 – 1410026,-Kč, 
Tovární 513 – 1409532,-Kč, K. Světlé 581 – 1966217,-Kč, K. Světlé 582 – 
1956594,-Kč, K. Světlé 583 – 2454748,-Kč, K. Světlé 585 – 1965527,-Kč, 
Lípová 38 – 781395,-Kč, Tovární 44 – 1293030,-Kč, Tovární 88 – 1103231,-Kč, 
B. Němcové 95 – 955860,-Kč, Husova 126 – 680389,-Kč, Tovární 148 – 
726943,-Kč, Rokosovského 158 – 529612,-Kč, Tovární 177 – 524895,-Kč, 
Tovární 288 – 796763,-Kč, Tovární 291 – 1137458,-Kč, Tovární 292 – 838980,-
Kč, Tovární 293 – 759959,-Kč, Tovární 295 – 994470,-Kč, Tovární 296 – 
993970,-Kč, Tovární 297 – 1286647,-Kč, Tovární 298 – 1283648,-Kč, Tovární 
299 – 1268597,-Kč, Tovární 300 – 1305536,-Kč, K. Čapka 24 – 845420,-Kč, 
Ruská 97 – 765564,-Kč, Ruská 146 – 567080,-Kč, Střední 149 – 1065926,-Kč, 
K.H.Borovského 150 – 551904,-Kč, Sadová 153 – 1267861,-Kč, Mírová 170 – 
1332738,-Kč, Bílinská 204 – 999962,-Kč, Sadová 220 – 586752,-Kč, Sadová 228 
– 1660834,-Kč, Sadová 230 – 1736452,-Kč. 
Posledním schváleným materiálem byl Způsob stanovení kupní ceny nemovitostí. 
Zde jsme zůstali u dosud platného způsobu a to je výpočet podle podlahové 
plochy. U I. kategorie – 1900,-Kč/m², II. kategorie – 1600,-Kč/m², III. kategorie – 
1300,-Kč/m², IV. kategorie – 1000,-Kč/m², nebytové prostory – 2000,-Kč/m². Za 
nebytové prostory jsou považovány pouze prostory určené k pronajímání za 
účelem jiných činností, odlišných od bydlení. Nejedná se o chodby, sklepy a 
podobné prostory. Cena pozemků souvisejících se stavbami byla stanovena na 
250,-Kč/m². Dále byla stanovena cena za právní pomoc při sepisování kupních 
smluv a poskytování právní rad advokátní kanceláří ve výši 1,19% z kupní ceny 
nemovitosti a tato bude zahrnuta do kupní ceny.  
Toto jsou dosud zatím schválené dokumenty pro privatizaci bytového fondu. 
Celý proces bude trvat řadu měsíců a byli bychom rádi, aby vše proběhlo v klidu 
a pokud možno ke spokojenosti nájemců bytů. Uvědomuji si, že nebude možné 
vyhovět každému přání, ale je to jako s každou situací v reálném životě. Co se 
líbí a vyhovuje jednomu, nemusí tak být u druhého člověka. Věřím však, že velká 
většina nájemců bytů bude nakonec spokojena a privatizační proces bytového 
fondu bude pro naše město přínosným krokem. Přeji všem, kterých se tato událost 
týká, pevné nervy a hodně štěstí v rozhodování. Všem ostatní občanům našeho 
města přeji krásné jarní dny, pohodu a zdraví. Za měsíc opět nashledanou. 

Ing. Petr Pípal - starosta 

Den Země ve speciálních třídách
Den Země je den věnovaný Zemi, který se 

každoročně koná 22. dubna. Tento svátek je 
ovlivněn původními dny Země, které se konaly při 
oslavách jarní rovnodennosti, 21. března, a 
oslavovaly příchod jara. 

Ve speciálních třídách ZŠ Dubí 1 jsme tento den 
pojali formou netradiční výuky a připravili jsme pro 
děti projektové vyučování. Celý den byl zaměřen na 
ekologii, ekosystémy, faunu, flóru (což bylo 
upraveno pro malé a velké děti zvlášť) a končil 
úklidem okolí naší budovy v Pozorce. 

Malé děti pracovaly v prvním bloku s obrázky 
zvířat a přírody. Musely přiřazovat a rozlišit, co do 
přírody nepatří a co ano. Naučily se básničku o jaru 
a samozřejmě nechyběla ani písnička k tomuto 

tématu. Velcí žáci měli práci v prvním bloku o něco 
složitější. Museli si sami vyluštit tajenku, aby zjistili 
jak se projektový den jmenuje ( DEN ZEMĚ ). 
Pracovali s pojmy jako je zeměpis, skleníkový efekt, 
kyselé deště apod. , jejichž význam si samostatně 
vyhledávali pomocí internetu. 

V druhé části přišly na řadu šikovné ruce dětí – 
„prckové“ pracovali s textilem a barevným papírem. 
Každý si vyrobil svůj „Strom Země“. Velké děti 
pracovaly s ekopapírem a vyráběly zeměkouli.  

Ve třídách po celou dobu panovala klidná 
nálada, kdy všechny děti pracovaly se zaujetím a 
aktivním nasazením při všech činnostech. Malým 
dětem paní učitelka zprostředkovávala relaxační 
chvilky, kdy se nevědomky stále věnovaly Dnu 

Země – děti skládaly puzzle zvířat, hrály si pexesa s 
motivem exotických i domácích zvířat.  

V závěru dne dětem stále nepřálo počasí, tak 
jsme je nemohli vidět kolem školy při úklidu. 

 S příchodem lepšího počasí si všechny děti s 
paní učitelkami slíbili, že úklid okolí školy provedou 
v nejbližších dnech.      

                          Mgr. Dana Sajdlová 

 

Rada města na svém jednání dne 1. 4. 2008 mj. 
projednala: 
Usnesení č. 688/24/2008: RM po projednání 
souhlasí s uložením inženýrských sítí do pozemku 
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p.č. 398 (ost. plocha – ost. komunikace) v k.ú. Dubí 
u Teplic do termínu 31. 12. 2009 z důvodu výstavby 

nového RD na pozemku p.č. 408 Dubí u Teplic za 
podmínky, že ihned po ukončení stavby si vlastník 
inž. sítí nechá zaměřit rozsahy věcných břemen a 
požádá Město Dubí o zřízení věcných břemen na p.č. 
398 k.ú. Dubí u Teplic s předloženými znaleckými 
posudky ocenění věcných břemen. 
Usnesení č. 693/24/2008: RM po projednání se 
vyjadřuje takto:  nemá námitek k předložené 
projektové dokumentaci „ČOV a povolení 
k vypouštění  odpadních vod – výrobní linka 
MATELUX PLF, závod Barevka (nová výrobní 
linka pro matování skla) pro AGC Flat Glass Czech 
a.s. 
Usnesení č. 696/24/2008: RM po projednání 
souhlasí s pronájmem volných bytů dle  

předloženého návrhu bytové komise. 
Usnesení 697/24/2008: RM po projednání schvaluje 
termíny svatebních dnů na 2. pololetí roku 2008. 
Usnesení č. 698/24/2008: RM po projednán bere na 
vědomí Informaci o výsledku výběrového řízení na 
zakázku malého rozsahu „Oprava výtluk na místních 
komunikacích ve městě Dubí“ dle Směrnice Rady 
města Dubí č. 01/2008 ze dne 29. 1. 2008. 
Usnesení č. 699/24/2008: RM po projednání bere na 
vědomí rozbor hospodaření oddělení SMM za rok 
2007. 
Usnesení č. 700/24/2008: RM po projednání 
souhlasí s přidělením neinvestiční dotace dle 
předloženého návrhu školské komise; jedná se o 
neinvestiční dotaci ZO Českého svazu bojovníků za 
svobodu v Dubí v výši Kč 2000,00. 
Usnesení č. 701/24/2008: RM po projednání 
schvaluje návrhy na rozdělení hospodářských 
výsledků za rok 2007 u těchto příspěvkových 
organizací: MŠ Cibuláček, Tovární ul. 517, Dubí 1; 
MŠ U Křemílka, Rokosovského 236, Dubí 2; MŠ 

Mstišov, Školní 39, Dubí 3 - Mstišov; ZŠ Dubí 1, 
Školní nám, 177, Dubí 1; ZŠ Dubí 2, Tovární 110, 
Dubí 2; Školní jídelna, Krušnohorská 203, Dubí 1; 
RM schvaluje převod nerozděleného hospodářského 
výsledku z roku 2006 u MŠ U Křemílka, 
Rokosovského 236, Dubí 2 do rezervního fondu. 
Usnesení č. 703/24/2008: RM po projednání bere na 
vědomí zápis školské komise ze dne 17. 3. 2008. 
Usnesení č. 704/24/2008: RM po projednání 
schvaluje uzavření dodatku č. 3 Smlouvy o výpůjčce 
č. 2 majetku příspěvkové organizaci Základní škola 
Dubí 1, Školní nám. 177. 
Usnesení č. 705/24/2008: RM po projednání 
odvolává p. Stanislava Veselého z bytové komise 
s účinností od 1. 4. 2008 a jmenuje p. Petra Gunára 
členem bytové komise  s účinností od 1. 4. 2008. 
Usnesení č. 706/24/2008: RM po projednání bere na 
vědomí zápis ze sportovní komise ze dne 19. 3. 
2008. 

                                 šéfredaktor Jiří Šiller 

 

dilo.  Strážníci při hlídkové službě v Pozorce spatřili 
projíždějící vozidlo Ford Escort, jehož řidič  podle 
místní znalosti strážníků nevlastní řidičské 
oprávnění.  Hlídka MP vozidlo zastavila a mladík, 
který vozidlo řídil, nebyl plnoletý a řidičské 
oprávnění nevlastnil, byl předán Policii ČR pro 
podezření ze spáchání trestného činu. 

Na služebnu bylo telefonicky oznámeno, že 
nějaký muž vyhodil u autobusové zastávky v ulici 
Tovární odpad a z místa odešel. Při oznámení byl 
dán popis osoby, která odpad na místě ponechala. 
Hlídka městské policie zjistila, že se jedná o 
vyhozené pneumatiky. V ulici Bystřická byl zadržen 
muž odpovídající popisu, který na dvoukoláku vezl 
kovové disky z kol automobilu. Strážníkům se 
přiznal, že pneumatiky vyhodil za zastávku. Muž z  
Pozorky bude projednáván u přestupkové komise, 
která mu může za odkládání odpadu mimo 
vyhrazená místa udělit pokutu do výše 50 tis. Kč. 
Přitom stačilo pneumatiky zdarma uložit na sběrném 
dvoře v areálu bývalých technických služeb.  

Operátor kamerového systému si všiml, že  muž 
z penzionu Echo vynáší  odpad směrem do ulice 
Tramvajní v Pozorce. Na místo byla vyslána hlídka 
MP, která zjistila, že muž vyhodil odpad mimo 
vyhrazené místo. Přestupkem se bude rovněž 
zabývat přestupková komise, kde mu hrozí stejná 
výše pokuty. 

Na území města proběhla další dopravní akce ve 
spolupráci s dopravní policií, Policií ČR, OO Dubí a 
Městské policie Dubí. Při sobotní akci bylo 
zkontrolováno 97 vozidel se zaměřením na odjezd 

řidičů z restaurací. Pod vlivem alkoholu neřídil 
žádný z kontrolovaných, pouze u jednoho řidiče 
bylo podezření na řízení pod vlivem návykové 
látky, které se posléze potvr

Při pěší hlídkové službě v Pozorce byl strážníky 
spatřen automobil u zahrádkářské kolonie, který při 
jízdě neměl zapnuté předepsané osvětlení. Strážníci 
chtěli pouze řidiče upozornit na tento nedostatek. 
Když řidič z vozidla vystoupil bylo patrné, že je 
v silně podnapilém stavu. Na místo byla přivolána 
Policie ČR, která řidiče  rovnou odvezla do cely 
předběžného zadržení. 

Policie ČR předala strážníkům nové pátrání po 
osobě podezřelé z majetkové trestné činnosti. 
Strážníci při hlídkové službě muže spatřili a zhruba 
po hodině od nahlášení byl muž předán policii. 

Při měření rychlosti vozidel v Dubí  strážníci 
změřili u jednoho z vozidel překročení rychlosti 
v obci o 21 km/h. Když strážníci vozidlo zastavili 
k řešení přestupku, řidič strážníkům oznámil, že u 
sebe nemá žádné doklady, proto byl předveden ke 
zjištění totožnosti.  Při zjišťování totožnosti vyšlo 
najevo, že mu byl vysloven zákaz řízení motorových 
vozidel a ten mu měl za měsíc skončit.  

Při pěší hlídkové službě v Novosedlicích 
strážníci spatřili vozidlo Škoda 110 ve velice 
špatném technickém stavu, vozidlu chyběly  části  
karoserie. Při zjišťování totožnosti řidiče vyšlo 
najevo, že nevlastní žádné řidičské oprávnění a má 
rovněž vysloven zákaz řízení motorových vozidel. 
Řidič byl předveden na Policii ČR pro podezření ze 
spáchání trestného činu. 

Žena z Pozorky oznámila, že jí někdo přelezl 
plot na zahradu a ze zahrady jí byla odcizena 
motorka. Strážníci na místě zjistili, že pachatele 

krádeže při činu chytili sousedé. Motorku mu 
sebrali, ale pachateli se podařilo utéct.  Když 
strážníci na místě zjišťovali popis pachatele, 
uslyšeli, jak někdo volá, že se mu dobývají do 
garáže. Strážníci vyrazili tím směrem, odkud bylo 
slyšet volání. Na konci ulice byl spatřen muž 
odpovídající popisu z krádeže motorky. Muž, když 
spatřil strážníky, zaběhl do  jednoho domu a zavřel 
se na toaletě v patře. Na výzvu vyšel ze svého 
úkrytu. Sousedé okradené oznamovatelky muže 
poznali, ten byl předveden a předán Policii ČR 
s podezřením na spáchání trestného činu.  
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Z jednání RM Dubí

Operátor kamerového systému si všiml, že u 
jednoho ze střežených podniků na silnici E 55 se 
někdo pohybuje kolem umístěné dopravní značky 
zákaz vjezdu. Na místo byla vyslána hlídka MP 
Dubí, která na místě zjistila, že mladík zčásti nařízl  
pilkou na železo sloupek od dopravního značení. Po 
předvedení mladík uvedl, že mu jeden muž nabídl 
částku 500 Kč, když dopravní značku uřízne a 
někam odstraní. Mladík popsal muže, který mu tuto 
nabídku učinil, a popis se nápadně shodoval 
s popisem jednoho z provozovatelů podniku na 
silnici E 55. Mladík je stíhán za přestupek. 

Občan z Dubí oznámil, že za restaurací 
Sokolovna se mládež hlasitě baví a pravděpodobně 
popíjejí alkoholické nápoje. Když strážníci dorazili 
na místo, tak se všichni zúčastnění  rozprchli. 
Strážníkům se podařilo několik z nich zadržet. Jedna 
patnáctiletá dívenka nadýchala 0.70 promile 
alkoholu. Dívka byla předána rodičům a důvody 
požívání alkoholu v tomto věku bude prověřovat 
odbor školství.        

              
  Tomáš Pykal, velitel MP Dubí 

              

Přerušení provozu v mateřských 
školách v době letních prázdnin 

Termíny svatebních dnů   

na II. pololetí roku 2008  
MŠ Dubánek  8.07.-22.08.2008 12.  7.  2008 26.  7.  2008                                

  8.   8.  2008 23.  8.  2008  MŠ Cibuláček  30.06.-25.07.2008 
 6.  9.  2008 20.  9.  2008 

MŠ U Křemílka  28.07.-22.08.2008    4. 10. 2008 18. 10. 2008 
  1. 11. 2008 15. 11. 2008 29. 11. 2008 MŠ Mstišov  07.07.-15.08.2008 

 13. 12. 2008    
                                         Odbor školství a sociálních věcí   

 Odbor vnitřních věcí 

http://www.mesto-dubi.cz/
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Městský úřad Dubí 
Ruská 264, 417 01 DUBÍ 

Stavební úřad a územní plánování 
 

VEŘEJNÁ VYHLÁŠKA 
o zahájení řízení o územním plánu Dubí, jeho vystavení  

a o jeho veřejném projednání 
 
 
Městský úřad Dubí, příslušný k pořizování územního plánu podle § 6 odst.2 zákona č.183/2006 Sb. o územním plánování a 
stavebním řádu (stavební zákon), v souladu s § 52 stavebního zákona a § 172 odst.3 zákona č.500/2004 Sb. správní řád, oznamuje 
zahájení řízení o územním plánu a nařizuje 

veřejné projednání návrhu územního plánu Dubí 
na den 18.6.2008 v 15:30 hod. v zasedací místnosti MěÚ Dubí v 1. patře. 

Návrh územního plánu bude vystaven k nahlédnutí u vedoucího stavebního úřadu MěÚ Dubí  p.Veselého (č. dveří 28 v zadní 
budově, tel.: 417 55 46 22, e-mail: vesely@mesto-dubi.cz) od 20.5.2008 do 18.6.2008 (doporučuji úřední dny pondělí a středu, 
v ostatní dny po předchozí domluvě). 

Návrh byl s dotčenými orgány projednán na společném jednání 28.1.2008 a jejich stanoviska došlá v zákonné lhůtě byla zapracována 
do dokumentace.  

Poučení: 

Námitky proti návrhu územního plánu mohou podat pouze vlastníci pozemků a staveb dotčených návrhem veřejně prospěšných 
staveb, veřejně prospěšných opatření a zastavitelných ploch a zástupce veřejnosti. V případných námitkách, musí být uvedeno 
odůvodnění, údaje podle katastru nemovitostí dokladující dotčená práva a musí být vymezeno území, dotčené námitkou. 

 

Nejpozději při veřejném projednání může každý uplatnit své připomínky.  

Dotčené orgány uplatní na závěr veřejného projednání své stanovisko k připomínkám a námitkám. K později uplatněným 
stanoviskům, připomínkám a námitkám se nepřihlíží. 

                                                    Jiří Veselý 
                                                  Vedoucí stavebního úřadu a územního plánování 

 
Vyvěšeno:2.5.2008 Sejmuto: 18.6.2008 

 

MĚSTO DUBÍ Upozornění Správy majetku města  
HAVARIJNÍ  ČÍSLA: - výpověď z nájmu bytu  

 

Pokud nájemce dluží pronajímateli částku 
převyšující tří měsíční nájemné, vystavuje se 
možnosti udělení výpovědi z nájmu bytu (OZ § 
711, odst. 2 písm.b). 

 Teplárenská a.s.     800 900 083  

Svč. vodovody a kanalizace a.s. 840 111 118  
ČEZ, a.s.    840 850 860 

 
Po obdržení výpovědi má nájemce povinnost 
předat pronajímateli osobně byt, a to nejpozději 
do 3 měsíců. Při převzetí bytu je mezi nájemcem a 
pronajímatelem sepsán protokol, na jehož základě 
dojde k ukončení nájemního vztahu (tzn. je 
ukončen předpis nájemného). V případě, že 
nájemník byt opustí bez předání pronajímateli a 
podpisu protokolu, nájemné nemůže být 
ukončeno a dluh stále narůstá! 

Severočeská plynárenská a.s. 1239 
 Správa majetku města Dubí     724 342 306 

MEGAWATT (Milan Wasylkow) 417 538 397  
- topení, plyn. kotelny, plyn. spotřebiče     
    602 624 989  
    606 390 450 

 
Roman LANG – voda (byty)       602 434 148  
    602 364 036  

                                    SMM Ludvík BÍLÝ – elektro (byty)   603 524 720 
 

mailto:vesely@mesto-dubi.cz
http://www.mesto-dubi.cz/
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Matematická soutěž 
 

    Každý rok na začátku jara do ZŠ 
Dubí 1 přiskáče Klokánek.  
    Tato matematická soutěž prověřuje 
logické znalosti, matematické  doved-

nosti a rychlý úsudek.  
               S rostoucím věkem by to mělo být lepší a 
lepší, jenže skutečnost je jiná. Někdy mám pocit, jako by 
žákům na vzdělávání a získávání nových dovedností 
nezáleželo. Proto mě letos velmi potěšily výsledky 
v kategoriích Cvrček (2. a 3. třídy) a Klokánek (4. a 5. 
třídy).  

Všichni soutěžící v těchto kategoriích hledali správná 
řešení s opravdovým nasazením. 
 
 Nejlepších výsledků dosáhli: 

• v kategorii Cvrček žáci – Václav Januš, Petr 
Suchý, Barbora-Anna Jentschová ze 3.B  

• v kategorii Klokánek - Daniela Tomanová (4. 
tř.) a Eva Bukačová, Michaela Grecmanová, 
Martina Bakányová (5. tř.).  
 

    Všem úspěšným řešitelům blahopřeji a úplně všem 
děkuji za účast v soutěži. 

                         Mgr. Marcela Staníčková,  ZŠ Dubí 1 

Kulturní olympiáda a naši žáci 
V pátek 4. dubna se v prostorách 
Základní umělecké školy v Dubí 2 konal 

již 13. ročník Dubské kulturní olympiády. 
Žáci tamních základních škol, rozdělení 

do jednotlivých 
věko-vých kategorií, 
sou-těžili v oblasti 
drama-tické, 
hudební, pohy-bové 
a výtvarné.  
Svými výbornými a 
leckdy i vtipnými vý-
kony příjemně pře-
kvapili celou porotu. 
Absolutní vítězkou 
kulturního klání a 
vítězkou 4. kareto-
rie se stala žákyně 
8.B ZŠ Dubí 1 
Veronika Hlavatá, 

loňský titul) a Sára Váchová ze ZŠ 
Dubí 2 z 0. kategorie (viz. foto). 
 
Pěkných výsledků dosáhli i jiní naši    
žáci:                         
0. kategorie: 2. místo- Nikola Březinová 
(1.tř.) 
1. kategorie: 1. místo- Markéta 
Měšťánková (3.tř.)  
čestné uznání- Jiří Januš (3.tř.) 
2. kategorie: 3. místo- Nikola Breuová 
(5.tř.) 
3. kategorie: 2. místo- Michael Štiller 
(6.tř.) 

 
Všem našim žákům gratulujeme a 
přejeme mnoho dalších úspěchů. 
 

Kolektiv učitelů ZŠ Dubí 1 (čímž obhájila svůj 

Perspektiva opět pracovala se seniory 
Studenti školy Perspektiva 8. dubna opět zasáhli do života občanů v Dubí – Pozorce, a to velice příjemným způsobem. 
Připravili milé setkání se seniory při tvůrčí práci na akci s názvem „Tvoříme pro radost“, která byla také součástí projektu 
ESF „Velké šance v malém světě“.  Senioři se studenty pod vedením zkušeného pana Klementa v keramické dílně  
společně vyráběli z hlíny sluníčka, která kromě toho, 
že pomohla vykouzlit úsměv na tváři všem 
zúčastněným, budou také po dokončovacích 
úpravách svítit pro další  lidi i ve dnech, kdy bude 
zamračeno. 

Při společné práci získali studenti cenné zkušenosti 
v komunikaci se seniory.  

Jedná se o  kompetenci, kterou  v teoretické výuce 
nezískají a naopak naši staří spoluobčané uvítali další 
možnost popovídání si s mladými  při malém 
občerstvení.  

                                                                                 
Vaněčková Lenka – vedoucí odborné praxe 

 

http://www.mesto-dubi.cz/
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Novinka pro děti v ZŠ Dubí 1 
Na základní škole v Dubí 1 jsme 

navštívili nově zprovozněnou místnost 
v prostorách bývalých dílen, kde vedení 
školy pro žáky připravilo příjemnou 
novinku. Vybudovala se zde pomocí 
jednoduchých rekonstrukcí velmi hezká 
místnost pro relaxační, aerobní a 
oddychové cvičení. Jedním z impulsů 
k vytvoření takovéto místnosti byl určitě 
neustále se zvyšující pronájem za 
tělocvičnu, kterou škola užívá k výuce 
tělesné výchovy. Dále zde stále častěji 
vyvstávala potřeba takovéhoto prostoru 
za podmínek, kdy je ve škole např. 
vysoká nemocnost žáků a kvůli několika 
málo dětem by škola musela platit 
vysokou cenu za tělocvičnu, která navíc 
svým vybavením a úrovní interiérů 
připomíná léta dávno minulá.  

   Zeptali jsme se jednoho z učitelů 
tělesné výchovy, jak práce probíhaly. Dle 

jeh  ako sdělení celá ce 
trvala přibližně měsíc. 
Došlo zde k rekonstrukci 
části omítek, dveřních 
zárubní, zákrytů topení a 
výměně koberců. Na závěr 
byla místnost hezky 
barevně vymalována a 
připravena pro zdejší žáky 
k výuce v příjemném 
prostředí. Do budoucna by 
zde vedení školy chtělo 
ještě zrekonstruovat 
sociální zařízení, 
nainstalovat žebřiny, 
zrcadla a dodělat šatny. Celá místnost pro 
cvičení díky svému svěžímu vzhledu 
dostala od učitelů název RELAX. Na 
závěr bych si jen přál, abychom byli 
častěji přítomni takto úspěšným 
projektům a akcím v našem městě, které 
slouží především dubským dětem. Za 

informace a laskavou prohlídku děkujeme 
paní učitelce Walterové a panu učiteli 
Antalovi. 

Martin Dlouhý,  
předseda sportovní komise 

 

Vítězství mladých volejbalistů 

Ve sportovní hale v Dubí proběhl 6. ročník volejbalového turnaje  „O pohár starosty města Dubí“ za účasti 
základních škol z Dubí 1, Dubí 2, Novosedlice a Proboštov. Bez jediné porážky zvítězila ZŠ Dubí 2. 
Děkujeme vedení města Dubí za financování celého turnaje  a blahopřejeme vítězům ve složení: Michaela 
Letová, Petr Janáček  (nejlepší hráč), Jiří Janeček, Tomáš Friedrich, Jaroslav Zahrádka, Marek Bubal a Pavel 
Svoboda.  
                                                                                       

Za pedagogický sbor Lenka Suchanová 

 

9. třída v „Pekle“ 
Dne 14.4.2008 se žáci 9. třídy ZŠ Dubí 2 
spolu s učiteli panem Mgr. Plochem a 
paní Ing. Knotkovou vydali na 
přírodovědnou exkurzi do okolí České 
Lípy, konkrétně do oblasti zvané Peklo. 
Trasa z vesničky Srní do České Lípy 
měřila přibližně 15 km. Terén nebyl příliš 
kopcovitý, takže cesta byla příjemná.  

Počasí nám přálo, svítilo sluníčko a vál 
mírný větřík. Samotná oblast Peklo je 
velmi zajímavá. Kraje lemují vysoké 
pískovcové skály, které přírodní živly 
dotvořily do bizarních útvarů. Mnohé 
z nich připomínají zvířecí či lidské 
postavy. Během cesty jsme si psali 
poznámky, které jsme pak zpracovali do 

protokolu. Mnohé teoretické  

 

 

 

 

 

 

 

 

znalosti z hodin přírodopisu a zeměpisu 
jsme tak měli možnost ověřit si v praxi. 
Celodenní exkurze se všem líbila, neboť 
nás obohatila o nové poznatky. 

Adéla Steigenhöferová, Petr Janáček, 
Barbora Těšínská, žáci ZŠ Dubí 2 

 

http://www.mesto-dubi.cz/
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Přírodovědná stezka na Moldavě 
Ve dnech 26. - 27. dubna proběhla další akce pořádaná pionýrskou skupinou Dubí. Jednalo se o krajské finále přírodovědné 

stezky. 

 Na stezce nás čekaly různé úkoly jako třeba zdravověda, stopy, 
rostliny, zvířata a spousta dalších. Stezka se všem účastníkům i vedoucím 
moc líbila.Bylo pěkné počasí a přehledný soutěžní terén nebyl tentokrát tak 
dlouhý. 

V sobotu odpoledne nás přijeli pobavit šermíři z Litvínova, kteří nám 
předvedli, jak se žilo ve středověku. Po vystoupení šermířů nás čekalo 
vyhlášení. Ti, co se umístili, si vybrali cenu a ostatní si vybrali jeden 
z několika zajímavých časopisů. Po vyhlášení někteří závodníci odjeli 
domů autobusem,ostatní zůstali do neděle.V neděli dopoledne jsme šli na 
procházku a ti co chtěli, se vozili na koni. Odpoledne jsme hráli ping pong 
a stavěli stany.Víkend jsme si moc užili. Po třetí hodině jsme vyrazili na 
autobus a jeli jsme domů. 

Našim vedoucím všichni moc děkujem za to, co si pro nás připravili. 

Za PS Dubí Veronika Žižková  www.dubi.pionyr.cz 

Kuličkiáda popáté 
Dne 26. dubna se na hřišti ZŠ Dubí 2 

v Tovární ulici konalo klání ve cvrnkání 
s hliněnými kuličkami. 

Pátý ročník navštívilo asi 120 lidí z 
 toho 62 hráčů, jak místních, tak 
přespolních. Hrálo se ve čtyřech 

kategoriích, a to 0-6 let, 6-12 let, 12-16 
let, 16-….let. Po takřka dvouhodinovém 
souboji došlo na vyhodnocení nejlepších. 

V kategorii nejmenších skončil na 3. 
místě Ládík Fričl, na 2. místě Kačenka 
Kollmannová a vítězkou se stala Verunka 

Kopecká. V kategorii 6-12 
skončil třetí Petr Sixta, druhý 
Patrick Yassin a první Kamila 
Va

a další rozvíjení 
hrá

 vozidlo 
Mě

nanční, tak po stránce 
org

i 
ast a těším se na další společnou akci. 

Tomáš Zíka, zastupitel města Dubí 

šíčková. 

V kategorii 12-16 let byla 
třetí Jana Rytychová, druhá Ema 
Kazdová a první Petr Trojánek. A 
v té poslední kategorii 16 - 
…byla třetí Andrea Fričová, 
druhý Jirka Neduchal a první 
Gita Koželuhová. Všichni 

vítězové obdrželi medaile a věcné ceny 
včetně pytlíčku kuliček n

úč

čských dovedností.    

Celou akci doprovázela country 
kapela 8 vteřin. Děti si mohly na 
vedlejším hřišti prohlédnout

stské policie z Dubí.  

Dovolte mi, abych jako hlavní 
organizátor poděkoval všem těm, kdo se 
na naší již 5. Dubské kuličkiádě podílel.  
A to ať po stránce fi

anizační. 

Co napsat na závěr? Snad to 
nejhlavnější – děkuji Vám všem za Vaš

 

Chystají opravu kulturní památky 
Počátkem dubna se sešli na nádraží v Dubí zástupci správy dopravní cesty/SDC/, památkáři, zástupce odboru památkové péče 
Magistrátu v Teplicích a zástupce zpracovatele projektu na jehož základě byla železnice Most – Dubí – Moldava vyhlášena za 
kulturní památku ČR. Cílem jednání bylo umožnit SDC provést rozsáhlejší rekonstrukci kolejiště na nádraží v Dubí. Jelikož po 
trati dávno nejezdí dlouhé nákladní vlaky směřující do Německa, bude snesena celá kolej podél skály naproti budově nádražní.  
Vzhledem k situaci, že zadní zhlaví /směrem k Cínovci/ je rozkradeno a není potřeba již tak dlouhého kolejiště, bude zadní 
zhlaví posunuto blíže k budově nádraží / za vodní jeřáb/. Tím bude umožněno opět objíždění soupravy. Bude možno 
dopravcem nasadit na frekventovanější vlaky jednu lokomotivu a více vagonů, v Dubí objet soupravu a pokračovat do Moldavy 
či Mostu. Tím se stane provoz ekonomičtější. Celá oprava by měla proběhnout v průběhu měsíců června a července. Doufejme, 
že nezůstane jen u opravy kolejiště v Dubí, ale postupně budou opraveny další místa, např. tunely. SDC má zpracován projekt 
revitalizace moldavské dráhy na jehož projednávání se zúčastnili i zástupci komise dopravy Euroregionu Krušnohoří.  Pan Bína 
za Euroregion Krušnohoří prohlásil, že na základě této studie je možno žádat o finanční prostředky na projekty a opravu. 

Michal Švec 

http://www.mesto-dubi.cz/


V Kulihrášku je nám dobře 
Malá batolátka v doprovodu svých maminek navštěvují 2x 

v týdnu v dopoledních hodinách naše zařízení ( MKZ ). 
V klubu dětí a maminek je jim opravdu moc dobře. Se svými 
vrstevníky si hrají s velmi pěknými hracími prvky, které stále 
doplňujeme novými. Staré skříně nahradí stojany s barevnými 
boxy na ukládání hraček. Celou hernu chceme zařídit tak, aby 
se mrňouskové nezranili a aby čas strávený v našem zařízení 
byl využit nejen pro děti a jejich rozvoj, ale aby si zde  
maminky mohly odpočinout, vyměnit si své zkušenosti a 
navázat nová přátelství. Kromě vzdušné a prostorné herny, 
kterou v hojném počtu klub využívá, se mohou zúčastňovat i 
například výletů a dalších akcí, které pro ně připravujeme. 
V červnu bychom například rádi navštívili společně areál 
Babylon v Liberci.  

Všechny maminky se svými ratolestmi, které již klub 
Kulihrášek navštěvují, zvou mezi sebe  i nové kamarády. 
Schází se každé úterý a čtvrtek dopoledne v herně Městského 
kulturního zařízení v Dubí.  

Hana Chaloupková 

Jak Hravá kuřátka slavila v herně již své 13. narozeniny 
Čas neúprosně letí, to ví každý z nás ! 

Dubská Hravá kuřátka slavila 17. 4. opět 
své  narozeninky. Svou milou účastí nás 
potěšil sám pan starosta. Hned v úvodním 
slově personálu velmi pěkně poděkoval 
za dlouholetou činnost. Nepřišel ani s 
prázdnou, děti dostaly (29 dětí) čoko-
ládová Kinder vajíčka s překvapením a 
velké čokolády. Maminky dostaly různé 
druhy kávy. Docela se povedlo: pan 
starosta Pípal přišel mezi Hravá kuřátka a 
přinesl dětem čokoládové vajíčko !  ☺  
No co ten život napíše, to nevymyslíte.  

Hotelová škola v Teplicích nás velmi 
dojala a překvapila opět svou nápaditostí 
a zručností, také tento rok  vyhotovili 
speciálně na objednávku pro tuto 
příležitost nádherný velký dort s číslicí 
uprostřed a marcipánovými kuřátky: 
Opravdu úžasné dílko! Společná foto-
grafie všech přítomných s ním byla tedy 
zcela na místě. Málem jsme se všichni 
nevešli panu fotografovi do objektivu. 
Kašpárek loutkoherců Kopeckých neza-
vítal mezi naše děti na oslavu poprvé a dá 
se říci,že i tentokrát měl u nich velký 
úspěch. Další opravdovou lahůdkou byly 
v našem programu malé mažoretky pod 
vedením paní Jany Šmehilové z Dubí. Na 
oplátku od nás dostala kytičku jako 
poděkování a děvčátka čokolády. Ony 
totiž nacvičují své sestavy v tom samém 
zařízení – MKZ jako působí náš kroužek. 
Ve vínových stejnokrojích jim to velmi 
slušelo a bylo až podivuhodné, jak 
bravurně zvládají ti malincí tvorečkové 
techniku s hůlkou. Jen si to někdy sami 

vyzkoušejte … Pro děti jsme dále 
připravily v přilehlých společných 
prostorách několik druhů zábavy jako 
například: házení míčkem do šaška, 
klouzačku, závody na všem, co mělo 
kolečka, prolézačku – stan a podobně. 
Mohly se tedy dosytosti vyskotačit. Asi 
v polovině oslavy došlo na krájení dortu. 
Žádná z nás neměla to srdce do té 
nádhery říznout, tak se toho nakonec ujal 
sám  pan starosta a my jsme mu pouze 
asistovaly až do té doby, dokud nebyl 
dort rozkrájen a rozdán.S radostí jsme 
zjistily , že se dostalo úplně na všechny 
děti i dospělé. Vůbec celá oslava proběhla 
ve velmi milé atmosféře a bylo radost se 
dívat kolem sebe. Někteří nám napsali  
povzbudivá a hřejivá  slova do kuřátkové 
kroniky ( v pořadí již třetí ).  Byl mezi 
nimi i pan starosta. Novinkou na oslavě 
také bylo , že pokud si někdo  
s přítomných   přál 
hudební CD s foto-
grafiemi s oslavy, 
mohl si je u pana 
fotografa objednat. 
Opravdu se mu po-
vedlo! Máme pěknou 
památku !  

Co říci závěrem ? 
Nebylo človíčka, 
kte-rý by si 
narozeninové 
odpoledne neužil a to 
je moc dobře a o to 
nám šlo především. 
Rovněž bychom rádi 

z celého srdíčka po-děkovali všem těm, 
co mezi nás přišli , těší nás opravdu vaše 
přízeň! A to, že je mezi námi ještě dost  
hodných a slušných lidí dokazuje také  
fakt, o sponzorství oslavy jmenovaných - 
loutkoherci Kopečtí, fotograf Wolfgang 
Hetce, rodinka našich Hravých kuřátek 
Markétky Pokorné  a Martinka Dudáčka 
z Dubí Cínovce, majitelé restaurace U 
Zámečku v Dubí 1 ( udělali nám všichni 
velmi slušné ceny , nebo pomohli jinak ) 
a samozřejmě také Město Dubí - Městské 
kulturní zařízení, které už  několik let 
financuje nemalými částkami rovněž 
volnočasové aktivity pro dubské děti a 
mládež. Díky Vám všem , nejen za nás, 
ale především za děti samotné !  

S kuřátkovým ahoooooooj se loučí  
Jarmila Komárková , Martina 
Gártnerová a Iveta Petrová.   
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Opravdu omladině v Dubí něco chybí? 
Před nedávnem jsem si přečetla v Teplickém deníku článek „ 

Omladina v Dubí si stěžuje, chybí jim společenský klub“. Obsahem 
článku je z větší části popis programu jarních prázdnin, který 
připravilo Městské kulturní zařízení Dubí (MKZ). Z akcí o 
prázdninách byl nejvíce úspěšný zájezd do Prahy.  

Závěr článku , kde si omladina stěžuje, že v Dubí krom sportu 
není žádné jiné, tedy kulturní vyžití, mě trochu rozladil. Autor 

článku se ptal pouze 
v Pozorce, tedy v jedné 
části města Dubí, ač 
titulek hovoří o celém 
Dubí.  

Jako zaměstnanec 
MKZ vím, že pro vol-
nočasové aktivity dělá 
město Dubí hodně. Ne-
jen, že mohou …náctiletí 
navštěvovat již zaběhlé 

kroužky, ale vznikají i kroužky nové. Oslovená „omladina“ však 
touží spíše po prostoru, kde se budou neorganizovaně scházet.  

V prvním čísle Dubského zpravodaje jsem vyzývala přímo 
mladistvé, aby přišli a dali nějaký podnět, jak by chtěli trávit svůj 

volný čas smysluplně, ne 
jen posedáváním na 
schodech MKZ nebo na 
lavičkách po městě. Ni-
kdo se ale neozval. 
Napadlo nás, že bychom 
mohli pravidelně pořádat 
diskotéky. V listopadu a 
v dubnu v Lidovém domě 
v Pozorce diskotéky pro-
běhly. Návštěvnost byla 
velmi nízká, ač jsou 

pořádané akce  dostatečně zveřejněny ( www stránky, DZ, plakáty). 

Při dubnové diskotéce sál s kapacitou 250 míst zel prázdnotou. Ve 
20:00 hodin byly přítomny čtyři děti. Později přišlo pár těch, kterým 
byla tato diskotéka určena. Ti však většinou jen posedávali, a když 
zjistili, že je v objektu zákaz kouření a nepodávají se alkoholické 
nápoje za chvíli odešli. Zůstala hrstka těch, kterým zachutnaly 
nealkoholické nápoje, které se po celou dobu zdarma rozdávaly.  

Má otázka na autora článku, kterou by mohl použít do další 
ank

knihovně znovu otevřeno opravené dětské oddělení. Děti přivítaly 
pr

                                                      Eva Hostková, MKZ knihovna 

ety zní:  „Co vlastně konkrétně omladina v Dubí chce?“               

Hana Chaloupková, vedoucí MKZ 

                

Knihovna 
informuje 

V dubnu bylo v 
ostory ve svěží meruňkové barvě, s veselými obrázky na stěnách. Nové židle slouží 

k posezení při četbě nových knih nebo při malování obrázků. Také jsou v provozu 
počítače sloužící pouze dětem, což jistě přivítali nejen tito malí uživatelé, ale 
především dospělí.   
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